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中国： H7N9 広東省深圳で退院 2名・広州で死亡 1名 
广东为省计生委 www.gdwst.gov.cn 2014-01-19 16:33:39  省卫生计生委 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

1月 19日、 広東省衛生計生委は、 

深圳市で 2013年 12月 19日に確診された同市初の患者欧＊さん（FT#148）と 

2014年 1月 7日に確診された第二例の区＊さん(FT#154)が治癒して 1月 19日に退院したと発表した。 

 

広州市で 1月 18日に確診された楊＊さん(FT#201)は、 

呼吸循環衰弱により 1月 19日未明 4:10に治療の甲斐なく死亡した。 

 

http://www.gdwst.gov.cn/a/zwxw/2014011911257.html 

 

 

Guangdong province: Two cases of H7N9 avian flu were cured and discharged 
one case died 
Guangdong Provincial Family Planning Commission (HFPC)  www.gdwst.gov.cn 2014-01-19

 16:33:39 Provincial Health and Family Planning Commission 

 

On January 19, Guangdong Provincial Health and Family Planning Commission (HFPC) informed that 

both of Mr. Ou, (FT#148) who is the first case diagnosed by Shenzhen City on December 19, 2013, and Mr. Qu 

(FT#154), the second case diagnosed on January 7, 2014 have been cured, and discharged on January 19, 2014. 

 

Ms. Yang (FT#201), diagnosed on January 18, 2014, has died in the morning of January 19 04:10 due to 

respiratory failure, in spite of the hospital’s full rescue. 

 

 

：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

广东 我省 2 例人感染 H7N9 禽流感病例治愈出院 1 例病例死亡 
广东为省计生委 www.gdwst.gov.cn 2014-01-19 16:33:39  省卫生计生委 

--------------------------------------------------------------------------------  

1 月 19 日，广东省卫生计生委通报，深圳市 2013 年 12月 19 日确诊的深圳市首例病例欧某(FT#148)和 2014年 1

月 7 日确诊的第二例病例区某(FT#154)均已治愈，于 19 日出院。 

 

广州市 1 月 18 日确诊的病例杨某(FT#201)，因呼吸循环衰竭于 1 月 19 日凌晨 4:10 抢救无效死亡。 
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